

# 前線人員安全表現紀錄計劃

## FRONTLINE PERSONNEL SAFETY PERFORMANCE RECORDING SCHEME



### 簡介 INTRODUCTION

為進一步提升建造業前線人員的安全表現及安全意識，建造業議會設立「前線人員安全表現紀錄計劃」，旨在記錄建造工地前線人員的安全表現。

To further enhance the safety performance and awareness of Frontline Personnel in the construction industry, The Construction Industry Council establishes “Frontline Personnel Safety Performance Recording Scheme”, aiming to record the safety performance of Frontline Personnel on the construction sites.

### 目標 OBJECTIVES

統一標準制度記錄建造業前線人員的安全表現。

Standardise the safety performance items for the Frontline Personnel.

促進工地安全文化及培養安全施工習慣。

Promote safety cultures on construction sites and cultivate a safe working behaviour.

鼓勵前線人員積極參與安全培訓，建立溝通渠道，加強各持份者的合作，提升建造業安全表現。

Encourage Frontline Personnel to actively participate in safety training, establish communication channels, strengthen cooperation among stakeholders, and improve the safety performance of the construction industry.

掃描進入  
紀錄平台

SCAN TO ENTER  
THE RECORDING  
PLATFORM

